

The Well known Animals of Australia

Australia is located 7239 km away from Taiwan and famous of its unique wildings and astonishing geographic landscape. Today we are going to introduce you some of the well known animals of Australia.

在距離台灣 7239 公里遠的澳洲，有著許多獨特的野生動物還有令人驚歎的地理地形。今天要跟大家介紹一些澳洲非常有名的物動。



The first thing that always comes out of people's mind when they hear the word "Australia" is most likely to be "kangaroos". Yes. There are millions of kangaroos living in Australia. You can see them jumping around on the roads and streets in some rural areas and wild parks but certainly not in the city nor urban areas and definitely not in the airports. Sorry to disappoint you ☹️

當人們聽到澳洲這個字的時候，在心理浮現出的第一個東西通常都是“袋鼠”。沒錯，有上百萬隻袋鼠住在澳洲！你可以看到他們在偏僻郊區的馬路上或是野生公園裡跳來跳去的，不過當然在城市的街道上和機場裡是看不到他們的，我們你們很失望 ☹️



And.... the second thing that always comes out of people's mind when they hear the word "Australia's animal" is Well, we will talk about it in our next issue of school bulletin 😊

然後，當人們聽到澳洲這個字的時候，在心理浮現出的第二個東西通常都是.....嘿嘿，下一期的校刊在來跟大家討論 😊



😊 請仔細閱讀文章，並根據文章中的粗體字回答下列問題：

- () 1. Taiwan (A) 台灣 (B) 澳洲 (C) 加拿大
- () 2. Today (A) 明天 (B) 今天 (C) 昨天
- () 3. well known (A) 無名的 (B) 有名的 (C) 知道的
- () 4. animal (A) 袋鼠 (B) 食物 (C) 動物
- () 5. people (A) 人們 (B) 動物 (C) 植物
- () 6. Australia (A) 台灣 (B) 澳洲 (C) 加拿大
- () 7. kangaroo (A) 動物 (B) 無尾熊 (C) 袋鼠
- () 8. wild parks (A) 野生公園 (B) 城市 (C) 馬路
- () 9. airport (A) 街道 (B) 城市 (C) 機場
- () 10. school bulletin (A) 校刊 (B) 課本 (C) 學校

Halloween

萬聖節

Halloween is a holiday celebrated on October 31st. On that day children dresses like ghosts and go begging door to door for treats.

萬聖節是在 10/31 慶祝的，小孩子們在那一天會把自己打扮成鬼的樣子，挨家挨戶的跑去別人家要糖吃。

Before they ask for treats they sing:

在他們要糖吃之前，他們就會唱：



" trick or treat

不給糖，就搗蛋



smell my feet

聞聞我的臭腳丫



give me something good to eat. " 快給我一些好吃的東西



In modern days, people celebrate Halloween in many different ways to make this special day more interesting. Do you know what they are?

現代人用許多不同的方式來慶祝萬聖節，讓這個節日變得更有興趣，你們知道是那些東西嗎？

Symbols of traditional Halloween can be the followings:

很多關於萬聖節的傳統包含以下的東西：



Pumpkin 南瓜



Candy 糖果



Mask 面具



Ghost 鬼魂



Vampire 吸血鬼



Mummy 木乃伊



Witch 女巫



仔細找，並從下列框框中圈出上面八個單字~

c	g	j	p	c	b	d	w	j	K
a	o	w	v	a	m	p	i	r	e
x	r	y	m	n	u	a	t	x	z
l	W	w	q	d	e	w	c	c	z
m	u	m	m	y	m	h	h	a	v
t	s	u	p	x	a	i	u	b	p
u	t	g	h	o	s	t	m	y	o
d	p	u	m	p	k	i	n	r	w

